

Notice / Avis

The Queen Elizabeth II Scholarship in Parliamentary Studies

The Queen Elizabeth II Scholarship in Parliamentary Studies was announced by the Province of Saskatchewan on October 16, 1987, at a ceremony in the Legislative Chamber in the presence of The Queen and The Duke of Edinburgh, marking the 75th anniversary of the Saskatchewan Legislative Building. The scholarship is a gift to Her Majesty from the Province of Saskatchewan to commemorate the 1987 Royal Visit and to give tangible recognition to the visit's theme: "The Queen in Parliament—a celebration of our constitutional monarchy and parliamentary system of government."

The scholarship is intended to encourage advanced study and research into Saskatchewan government and politics and thereby strengthen parliamentary institutions in the province. It will be awarded annually to a Canadian citizen or landed immigrant and will be tenable either at the University of Regina or the University of Saskatchewan. The award is designated for graduate study in Saskatchewan politics and government, including Crown, Legislature, executive and related institutions.

The value of the scholarship is \$10,000 annually. Selection will be made from qualified applicants by an adjudication committee appointed by the Canadian Political Science Association. The scholarship will be funded through the Saskatchewan Student Aid Fund administered by the Department of Education.

Enquiries to: Joan F. Pond, National Administrator, Canadian Political Science Association, 12 Henderson Avenue, University of Ottawa, Ottawa, Ontario K1N 6N5.

La bourse d'étude de la Reine Elizabeth II sur le parlementarisme

La bourse d'étude de la Reine Elizabeth II sur le parlementarisme a été créée par la province de la Saskatchewan, le 16 octobre 1987 au cours d'une cérémonie à l'Assemblée législative en présence de la Reine et du Duc d'Edinburgh, pour marquer le 75^e anniversaire de l'édifice du parlement de la Saskatchewan. Cette bourse est un cadeau à la Reine de la part de la province de Saskatchewan pour commémorer la visite royale et pour rappeler le thème de cette visite: « La Reine au Parlement, une célébration de notre monarchie constitutionnelle et de notre régime parlementaire ».

Cette bourse veut promouvoir l'étude et la recherche sur la politique et les institutions de la Saskatchewan et ainsi elle cherche à

renforcer les institutions parlementaires dans la province. Elle sera accordée à tous les ans à un(e) citoyen(ne) canadien(ne) ou à un(e) immigrant(e) reçu(e) pour une année d'étude, soit à l'Université de Regina, soit à l'Université de la Saskatchewan. Elle est destinée à des études de deuxième ou de troisième cycle sur la politique et les institutions de la Saskatchewan telles que : la Couronne, le Parlement, l'exécutif, ou autres.

La Bourse est d'une valeur de 10 000 \$ par année. Un comité nommé par l'Association canadienne de science politique assume la responsabilité de choisir le boursier/la boursière. La bourse elle-même vient du Fond d'aide aux étudiant(e)s administré par le ministère de l'Éducation de la province de Saskatchewan.

Renseignements : Joan F. Pond, Administratrice nationale, Association canadienne de science politique, 12, avenue Henderson, Université d'Ottawa, Ottawa, Ontario K1N 6N5.